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Beste buurtgenoot,                      08-03-2020 
  
Wij vinden het belangrijk om je met deze nieuwsbrief te informeren over ontwikkelingen in onze wijk.  
 
Plannen Onderwijsboulevard 
Na de verkeersproef met het ‘living lab’ is besloten om de Onderwijsboulevard niet volledig af te 
sluiten voor bestemmingsverkeer. Wel blijft het plan om de Onderwijsboulevard groener en veiliger te 
maken. Hiertoe heeft D66 een motie ingediend. Daarin wordt echter met geen woord gerept over 
de bussen. Deze motie staat op 17 maart op de agenda van de Commissie leefomgeving. 
Wij hebben alle fracties per brief laten weten dat er geen reden meer is om alle bussen over de 
Oranjeboulevard te leiden, nu de Onderwijsboulevard niet wordt afgesloten. In nieuwe planvorming 
moet dan ook nadrukkelijk de mogelijkheid worden bekeken om een substantieel aantal bussen 
weer over de Onderwijsboulevard te laten rijden. Ook studenten, werknemers en bewoners van het 
Paleiskwartier geven aan de bushaltes daar te missen. Wij lichten onze brief op maandagavond 9 
maart toe bij Informeren & Ontmoeten in het stadhuis. Op dinsdag 10 maart praten we met de 
fractie van D66. Daarnaast vragen we álle fracties bij nieuwe plannen voor de Onderwijsboulevard 
en in de Spoorzone rekening te houden met de gevolgen voor de Oranjeboulevard. 
 
Parkeren bewoners ’t Zand-zuid 
Er is overleg geweest tussen bewoners over de parkeerproblemen in de wijk en over oplossingen 
daarvoor. Hierover hebben we vervolgens contact gehad met de gemeente. De gemeente erkent 
dat er parkeerproblemen zijn.  
Er is een parkeeronderzoek in de hele stad uitgevoerd. Resultaten zijn inmiddels binnen. Op 31 maart 
hebben we een vervolggesprek met de gemeente over de resultaten en oplossingen. 
 
Elektrisch laadstation bussen 
Het is niet gelukt de twee bomen die aan de Maijweg moesten wijken voor een laadstation voor 
elektrische bussen te laten verplaatsen in plaats van ze te rooien. Als reden gaf de gemeente aan 
dat het kastanjes waren en dat deze op termijn allemaal ziek zullen worden. 
Wel is een zieke boom vervangen door een sparachtige. 
 
Oranje Boulevard 
De plannen voor de herinrichting van de Koningsweg worden weer opgepakt. Er is een nieuwe 
projectleider: Martijn van de Ven. De gemeente nodigde onlangs ‘belanghebbenden’ uit bij een 
overleg over de uitgangspunten van 30 km-zones. Namens bewoners was alleen de wijkraad 
Binnenstad uitgenodigd. Er werd een conceptplan voor de Oranjeboulevard gepresenteerd dat 
weliswaar voldoet aan de uitgangspunten voor 30 km, maar dat volledig voorbij gaat aan de 
wensen van bewoners. We hebben fel geprotesteerd tegen de ‘nieuwe’ procedure, waarbij 
bewoners weer als vanouds op het laatst een plan krijgen voorgelegd. We hebben de projectleider 
de voorgeschiedenis geschetst en hem de wensen van bewoners opnieuw toegestuurd. De 
procedure wordt aangepast. Na terugkoppeling aan de wethouder van de opmerkingen van 
diverse partijen, óók die van de bewoners, komt er een gesprek met een afvaardiging van bewoners 
en wijkraad Binnenstad.  

 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de bewonersvereniging ’t Zand-zuid,  
Marjan te Riele, voorzitter 


